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Geacht college, 
 
Op dit moment worden door het college van B&W besluiten genomen waar een belanghebbende 
bezwaar tegen kan maken. Als een belanghebbende er voor kiest om in bezwaar te gaan en een 
bezwaarschrift indient, vindt vervolgens een hoorzitting plaats. Bij de hoorzitting kan de 
belanghebbende het bezwaar nader toelichten. De hoorzitting vindt plaats bij de Commissie 
Bezwaarschriften waar, in de Barneveldse situatie, één van de wethouders de rol van voorzitter 
inneemt.  
Het CDA heeft in een eerder stadium al kenbaar gemaakt dit zeer onwenselijk te vinden. Immers, de 
schijn van belangenverstrengeling dient te allen tijde voorkomen te worden. Daarnaast is de huidige 
procedure voor burgers op deze manier onduidelijk en niet transparant.  
Een van de waarden van het CDA is publieke gerechtigheid, hetgeen betekent dat burgers ervan 
mogen uitgaan dat de overheid rechtvaardig is en transparant handelt. Op die manier krijgt men als 
overheid ook het vertrouwen van de burger. Met de rol van voorzitter in een dergelijke commissie 
voor de wethouder, is de kans zeer aanwezig dat het vertrouwen wordt geschaad. 
 
In de aangenomen motie van 27 september 2018 is het college verzocht om voor de duur van een 
jaar onderzoek te doen naar de tevredenheid van bezwaarmakers over de gevolgde procedure. Dit 
onderzoek zou plaatsvinden middels een enquête onder alle bezwaarmakers.  
Vooropgesteld willen we hierbij nog opmerken dat wij niet gekend zijn in de vraagstelling van de 
enquête en het te betreuren dat er geen specifieke vragen zijn gesteld over de rol van de voorzitter 
(wethouder) en hoe de burgers daar tegen aan kijken.  
Evenwel zijn we inmiddels bijna twee jaar verder en hebben vooralsnog geen uitkomsten gezien van 
de enquête. Aangezien het CDA inmiddels weer signalen van burgers ontvangt die ontevreden zijn 
over de procedure en we in sommige gevallen zelfs horen dat burgers de bezwaarprocedure niet 
aangaan vanuit de gedachte ‘dat alles toch al is geregeld’, willen we het het onderwerp over de 
onafhankelijk voorzitter van de bezwarencommissie  weer onder uw aandacht brengen en concreet 
vragen wat u hiermee van plan bent.  
 
De fractie van het CDA wil op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de 
gemeenteraad de volgende vragen over bovengenoemd onderwerp aan u stellen: 
 

1) Heeft u sinds september 2017 onderzoek gedaan naar de tevredenheid van bezwaarmakers 
over de gevolgde procedure? 

2) Kunt u aangeven welke vraagstelling u precies aan de bezwaarmakers hebt voorgelegd? 
3) Kunt u aangeven wanneer u voornemens bent de resultaten van het onderzoek met de raad 

te delen? 



4) Heeft u de afgelopen periode zelf ook van burgers vernomen dat ze ontevreden zijn over de 
rol van de wethouder als voorzitter van Commissie Bezwaarschriften? 

5) Kunt u zich voorstellen dat er burgers zijn die stellen dat hier sprake is van 
belangenverstrengeling? 

6) Bent u nog altijd van mening dat dit een juiste, transparante en heldere procedure is die 
vertrouwen geeft en recht doet aan alle inwoners van de gemeente Barneveld? 

7) Vindt u het niet vreemd dat u de enige in heel Nederland bent die de procedure zo heeft 
ingericht dat een wethouder als onderdeel van het college tevens de rol van voorzitter in de 
Commissie Bezwaarschriften heeft? 

 
Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Namens de CDA-fractie, 
Maarten Schipper 
0610266303 


